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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SLÖINGE GOIF 
Styrelsemöte den 15 augusti 2023 i klubblokalen Slöinge IP. 
 
Närvarande:  
Niklas Uddén Ordf. 
Anneli Brundin, Sekreterare 
Felicia Andersson, Suppleant  
 
Frånvarande:  
Emelie Bengtsson, Kassör 
Stefan Borgryd, Ledamot 
Ann Dimwik, Ledamot 
Oskar Gerhardsson, Suppleant 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Niklas hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Val av ordförande och sekreterare 
Val av sittande ordf. och sekreterare, dvs Niklas Uddén och Anneli Brundin 
 
§ 3 Val av justerare 
Till protokolljusterare valdes Felicia Andersson 
 
§ 4 Godkännande av dagordning 
Förslaget till dagordning godkändes. 
 
§ 5 Föregående möte 
Föregående mötesprotokoll föredrogs och godkändes av mötets medlemmar. 
 
§ 6 Ekonomisk redovisning 
Fortsatt stabil ekonomi, de vanliga utgifterna plus Anticimex. 
- 31st Brassestolar betalda. 
- LOK-stödet ska in. 17 aktiviteter saknas ännu, mestadels herrarnas.  
- Poängpromenaderna vid SIA Glass gav strax över 14 000kr. Poängpromenad i Ugglarp 2022 
gav runt 8000kr. 
 
§ 7 Diskussioner mm via Messengergruppen, (inkl. ev. tagna beslut) 
 
Inga tagna beslut under sommaruppehållet. 
 
 
§ 8 Erfarenheter genomförd verksamhet 
 

- Brassestolförsäljning 
Tyvärr har det visat sig vara mycket dålig kvalitet på stolarna vi beställt. Många stolar 
gick sönder redan vid första användning och det är samma problem med alla (fästet 
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vid armstöden). Stefan ansvarar för att reklamera stolarna till företaget vi beställt av. 
Alla som köpt stolar bör bli kontaktade för att erbjudas en ny felfri produkt alt. annan 
ersättning. 

 
- Tipspromenader tisdagar i sommar 

Trots lite halvdant väder i sommar har tipspromenaderna vid SIA glass fallit väl ut 
både ekonomiskt och i deltagarantal. Även SIA glass är nöjda med aktiviteten och kan 
mycket väl tänka sig en fortsättning. Vi utvärderar och planerar bemanning, 
marknadsföring, lokala producenter och ev inköp/sponsring till promenaderna i god 
tid till nästa år. 
 

- Fixardag med damlaget i september.  
Felicia meddelar att ca 13 st damlagsspelare kommer till IP på fixardag den 9/9. Hon 
har haft kontakt med P&A angående vad som behöver göras. 

 
- Läktarprojektet 

Ritningarna (av Edvard Lagerstedt) är nu klara och bygglov kommer att skickas in i 
denna vecka (v. 33). Markanläggningen kan påbörjas av P&A. 
 

- Föräldramöten v.33 
Niklas U har hållit två föräldramöten i veckan som gått, där han presenterade 
föreningen och verksamheten samt hade lite frågestund. Det mesta verkar funka ok 
enligt dem som deltog. Idéer på kommande försäljningar: Chips, Kyckling, korvpaket 
från Gudmundsgården.  

 
§ 9 Inkomna frågor / Ärenden 
 

- Diskussioner Damlaget inkl ledare 
Spelarrepresentanter, ledare och vår kontaktperson för damlaget har haft ett möte 
där man diskuterat saker som ev. förbättringar för ledarna, vad funkar bra, vad 
funkar dåligt, arbetsfördelning etc. Niklas U klargör och sammanfattar dokumentet 
till nästa möte. 

 
 
§ 10 Övriga frågor 
 

 
- Tryckning av startkort till kommande tipspromenader  

Startkorten är helt slut. Anneli kollar upp tryckeri. 1000st. 
 

- Jeppe Boketun har fyllt 60 år  
Inköp av blomma och överlämning vid nästa hemmamatch. 

 
- Loppisrunda i Slöinge 2024  

Massor av folk vid detta evenemang! Nästa år ska vi passa på att vara med och 
arrangera ett lotteri/chokladhjul etc. 
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§ 11 Mötets tagna beslut: 

- Inga beslut togs under detta möte 
 

§ 12 Nästa möte 
Måndag 11/9 kl 18.30 i klubblokalen.  
 
 
§ 13 Mötet avslutas 
Ordförande förklarar mötet avslutat 
 
 
 
 
 
..........................................           ..........................................          .......................................... 
 
Vid protokollet                         Justeras av                                                 Justeras av 
Sekreterare Anneli Brundin              Suppleant Felicia Andersson                  Ordf. Niklas Uddén 


